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Goedkeuring verslag vorige vergadering

Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd.
 
Stad van zaken Stadsfestival 

Aan de hand van een ppt. (zie bijlage) geeft Ka
Schepen Astrid Wittebolle voegt er aan toe dat dit punt geregeld op deze commissie zal toegelicht worden, dit is 
een eerste kennismaking. 
Achraf El Yakhloufi vindt dit alles zeer goed en merkt op dat participatie en duidelijke communicatie hierin zeer 
belangrijk zijn want alle binken, van groot tot klein, leveren graag hun eigen mening.
Ludwig Nietvelt verwijst naar het straatthezter dat vroeger georganisserd werd en stelt voo
volgende editie te pgrogrammeren en was in het verleden een enorm succes. Hij vraagt wat er juist bedoeld wordt 
met ticketing en vraagt zich af of alles dan betalend gaat zijn.

Schepen Astrid Wittebolle benadrukt dat dit ingevoerd is voornam
activiteiten betalend zullen zijn, dan zeker aan een laag tarief en met de mogelijkheid van de uitpas.

Wout Schafraet vindt het alleszins een aantrekkelijk aanbod en hoopt op enkele publiekstrekkers.
 
Voorstelling opdrachtnemer en traject klimaatplan

Aan de hand van een ppt. (zie bijlage) geeft 
Wout Schafraet geeft dit project de volle steun en verwijst naar het operationele gedeelte en vraagt hoe hij dit 
moet zien. 

De tiel is misschien wat misleidend maar het is de bedoeling om met zorgvuldigheid te bekijken hoe men 
tot een uitboerbaar plan komt met een goede managing en structuur.

Wout Schafraet vraagt wanneer men denkt dat de CO2 kurven zichtbaar zal kantelen. Hij is nogal ongeduldi
dat vlak. 

Schepen Astrid Wittebolle verduidelijk dat het de bedoeling is om een stvig en flexibel plaan te maken. 
Belangrijk is dat ook men mett andere steden in gesprek moet blijven. Ze benadrukt dat men de vorige 
jaren niet stil heeft gezeten op dit
verdere stappen moeten gezet worden en 

Eric Vos vindt het een realistisch traject maar merkt op dat omwille van corona een lastige periode is voor 
bedrijven op lange termijn. 

Turnhout is de derde centrumstad met een dergelijk plan. Bedoeling is het ritme aan te houden wel 
afhankelijk van het college en de diensten. Het plan moet externen aanspreken. Het is nu aan onbs om 
aanknopingspunten te vinden om in debat t
interessant voor ondernemers en organisaties.
Schepen Astrid Wittebolle stelt dinsdag 2 februari 2021 van 19 tot 21 uur voor als datum voor de 
werkgroep. Alle raadsleden zullen hierop worden uitgenod
invullen van vooraf gestelde vragen.
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VERSLAG 

 
VERGADERING COMMISSIE 

 
VAN DINSDAG 19 januari 2021 te 19:30 uur

 
digitaal 

voorzitter 

Nietvelt Ludwig, De Busser Koen, Dierckx Jeff, Janssen Kevin
Voordeckers Bart, Schafraet Wout  - raadsleden 

schepenen 
commissiesecretaris 

Mario Geys, Jan Van Steenbergen en Wilfried Sylverans – raadsleden,
projectmanager Stadsfestival, 

projectmanagement, 

Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 

de hand van een ppt. (zie bijlage) geeft Karen Arijs toelichting bij dit punt. 
Schepen Astrid Wittebolle voegt er aan toe dat dit punt geregeld op deze commissie zal toegelicht worden, dit is 

zeer goed en merkt op dat participatie en duidelijke communicatie hierin zeer 
want alle binken, van groot tot klein, leveren graag hun eigen mening. 

Ludwig Nietvelt verwijst naar het straatthezter dat vroeger georganisserd werd en stelt voo
volgende editie te pgrogrammeren en was in het verleden een enorm succes. Hij vraagt wat er juist bedoeld wordt 
met ticketing en vraagt zich af of alles dan betalend gaat zijn. 

Schepen Astrid Wittebolle benadrukt dat dit ingevoerd is voornamelijk omwille van corona. Als er al 
activiteiten betalend zullen zijn, dan zeker aan een laag tarief en met de mogelijkheid van de uitpas.

Wout Schafraet vindt het alleszins een aantrekkelijk aanbod en hoopt op enkele publiekstrekkers.

chtnemer en traject klimaatplan 

Aan de hand van een ppt. (zie bijlage) geeft Wouter Cyx toelichting bij dit punt. 
Wout Schafraet geeft dit project de volle steun en verwijst naar het operationele gedeelte en vraagt hoe hij dit 

en wat misleidend maar het is de bedoeling om met zorgvuldigheid te bekijken hoe men 
tot een uitboerbaar plan komt met een goede managing en structuur. 

Wout Schafraet vraagt wanneer men denkt dat de CO2 kurven zichtbaar zal kantelen. Hij is nogal ongeduldi

Schepen Astrid Wittebolle verduidelijk dat het de bedoeling is om een stvig en flexibel plaan te maken. 
Belangrijk is dat ook men mett andere steden in gesprek moet blijven. Ze benadrukt dat men de vorige 
jaren niet stil heeft gezeten op dit vlak en begrijpt ook het ongeduld van het raadslid. Het is nu dat er 
verdere stappen moeten gezet worden en deze stappen samen zetten. 

Eric Vos vindt het een realistisch traject maar merkt op dat omwille van corona een lastige periode is voor 

Turnhout is de derde centrumstad met een dergelijk plan. Bedoeling is het ritme aan te houden wel 
afhankelijk van het college en de diensten. Het plan moet externen aanspreken. Het is nu aan onbs om 
aanknopingspunten te vinden om in debat te gaan. Dit geldt ook voor burgers. De werkateliers zijn 
interessant voor ondernemers en organisaties. 
Schepen Astrid Wittebolle stelt dinsdag 2 februari 2021 van 19 tot 21 uur voor als datum voor de 
werkgroep. Alle raadsleden zullen hierop worden uitgenodigd. Gevraagd wordt om tijd te maken voor het 
invullen van vooraf gestelde vragen. 
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Vraag van raadslid Mario Geys 
Tijdens de Verenigde Commissie van 12 juni jl. werd het Relanceplan voorgesteld. 
Een van de punten van dit plan was geld voor verenigingen.  
We zijn nu 7 maand later, dus graag had ik een antwoord op volgende vragen: 

- Hoeveel verenigingen zijn op de hoogte gebracht? 
- Hoeveel verenigingen hebben er reeds een dossier ingediend?  
- Hoe wordt bepaald welk bedrag naar welke vereniging gaat? 
- Hoeveel werd er al betaald aan de verenigingen? 

Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Ben Croon antwoord op de vragen. 
Mario Geys vraagt wanneer en hoe de verenigingen op de hoogte werden gebracht. 

Telkens via mail juist na de goedkeuring door de Gemeenteraad. 
Mario Geys vraagt wanneer de dossiers binnen moeten zijn. 

Eind oktober. 
Mario Geys hoopt dat men meer dan één mail heeft verstuurd en de verenigingen bij hun aanvraag kunnen 
rekenen op de hulp van de diverse diensten. 
Mario Geys vraagt of in het releceplan ook gedacht werd aan het verlies van inkomsten. Hij geeft als voorbeeld 
een jeugdvereniging die omwille van covid geen spaghetti-avond heeft kunnen organiseren om daarmee het 
jaarlijks kamp goedkoper te maken. 

Er is een mix voorzien van gewone uitgaven en speciale uitgaven (bv. infrastructuurkosten). 
Luc Debondt vraagt wat er gaat gebeuren voor verenigingen die vergeten waren en denkt bijvoorbeeld aan de 
mondiale raad. Hij vraagt of dit nog kan geregeld worden met terugwerkende kracht. 

Schepen Astrid Wittebolle verduidelijkt dat decretaal de gelden mogen gaan naar jeugd, sport en cultuur. 
Men heeft dit nog kunnen uitbreiden met bijvoorbeeld wijkwerking.  

Luc Debondt vraagt of de Stad hiervoor dan geen eigen pot heeft om dit op te lossen. Hiervoor werden in oktober 
reeds brieven gestuurd maar die werden nooit beantwoord. 

Schepen Astrid Wittebolle zal deze brieven laten opzoeken en op dat niveau laten bekijken. 
 
Vraag van raadslid Bart Voordeckers 
Op het schepencollege van 23 december werd het engagement aangegaan om mee te werken aan een 
gebiedsprogramma rond het kanaal Dessel-Turnhout-Schoten. Binnen dit gebiedsprogramma werden 
enkele wekgroepen opgestart. Graag had ik toelichting gehad over de werking en de doelstellingen van 
dit gebiedsprogramma. Welke rol wil de stad Turnhout hierin opnemen? 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Astrid Wittebolle antwoord op de vraag. 
Bart Voordeckers pleit er voor om na te gaan wat we als Turnhout op de tafel willen leggen. Soms heeft 
hij het gevoel dat het kanaal wel door Turnhout stroomt maar geen deel is van de Stad. 

Schepen Astrid Wittebolle verduidelijkt dat er al wel wat ideeën zijn en stelt voor om deze op één van 
volgende commissies eens voor te stellen. 

 
Punten agenda gemeenteraad 

Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
Uit het college 

Er werden geen punten aangebracht. 
 
 
 
Van Rompuy Jan 
Commissiesecretaris 
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Agenda
- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Stad van zaken Stadsfestival

- Voorstelling opdrachtnemer en traject klimaatplan

- Vraag van raadslid Mario Geys

- Vraag van raadslid Bart Voordeckers:

- Punten agenda Gemeenteraad en Raad Maatschappelijk Welzijn - Punten agenda Gemeenteraad en Raad Maatschappelijk Welzijn 

- Uit het college



Stand van zaken Stadsfestival



• Waarom een stadsfestival?

• Doelstellingen

• Opzet

• Budget

• Tijdslijn



Waarom een stadsfestival?

• Turnhout is een groene, levendige en toekomstgerichte stad met een sterk 
cultureel veld (stedelijke diensten, professionele spelers, verenigingen en 
amateurs).

• We willen dit met een stadsfestival tonen aan inwoners en bezoekers.• We willen dit met een stadsfestival tonen aan inwoners en bezoekers.

• Het stadsfestival is een festival in, over en met de stad.



Stadsfestival Turnhout

• Gewone dingen op ongewone plekken of ongewone dingen op gewone 
plekken

• Plekken in de stad die je nog niet kende, of die je zo nog niet kende

• Focus op wat er gebeurt in culturele veld Turnhout – dynamiek van de stad • Focus op wat er gebeurt in culturele veld Turnhout – dynamiek van de stad 
vatten

• Het stadsfestival nodigt je uit Turnhout met andere ogen te bekijken



Doelstellingen

• Organisatie, samen met alle partners, van een toegankelijke, kwaliteitsvolle 
(corona-proof) eerste editie.

• Een kwaliteitsvol cultureel festival, waar ontmoeting centraal staat

• Corona-proof in 2021• Corona-proof in 2021

• Traject naar tweede editie in 2023

• Samenwerkingen organiseren met verschillende partners – duurzame 
resultaten

• De stad als speelveld in de zomer (niet alleen het centrum)

• Een brede communicatiecampagne

• Bereiken van doelgroepen die anders moeilijker toegang hebben tot cultuur



Opzet

• Vrijdag 18/6 – zaterdag 19/6: opening

• Zomerprogrammatie: 19/6 – 31/8/2021

• Buurtenprogrammatie:

• Drie buurten: 9/7 – 11/7; 16/7 – 18/7; 23/7 - 25/7

• Evenwichtige spreiding:

• 1 buurt buiten de ring

• 1 ‘kijk op de wijk’ – buurt

• Met geografische spreiding: noorden – zuiden - centrum

• In 2023 andere buurten

• Slot: eind augustus (MOOOV wijkt af)



Budget

• 150.000 euro per editie

• Aangevuld met budgetten voorziene stedelijke diensten en 
convenantpartners



Tijdslijn

1. Gestart op 01/09/2020

2. Presentatie krijtlijnen college 15/10/2020

3. Vanaf oktober 2020: kerngroep Stadsfestival (diensten)

4. Samenwerking worden geïnitieerd:

• Met culturele convenantpartners

• Met stedelijke diensten

• Met verenigingen, amateurs, buurtverenigingen

• Integraal verhaal



Tijdslijn

5. Januari-februari 2021:

• Programmatie

• Communicatieplan

6. Februari-mei 2021:6. Februari-mei 2021:

• Inwoners bereiken

• Projecten van inwoners/buurtbewoners/verenigingen begeleiden

• Strategie ticketing

• Werkgroep logistiek



• Vragen?

• Bedankt!

• Karen.arijs@turnhout.be



Voorstelling opdrachtnemer en traject
klimaatplan

Zie bijlage



Vragen van raadsleden



Vraag van raadslid Mario Geys
Tijdens de Verenigde Commissie van 12 juni jl. werd het Relanceplan voorgesteld.

Een van de punten van dit plan was geld voor verenigingen.

We zijn nu 7 maand later, dus graag had ik een antwoord op volgende vragen:

− Hoeveel verenigingen zijn op de hoogte gebracht?

− Hoeveel verenigingen hebben er reeds een dossier ingediend?

− Hoe wordt bepaald welk bedrag naar welke vereniging gaat?

− Hoeveel werd er al betaald aan de verenigingen?− Hoeveel werd er al betaald aan de verenigingen?



Welke initiatieven? 

1. Voorafname dringende noden

• Communicatie- en signalisatiematerialen

• Subsidiereglement financiële ondersteuning zomerkampen 2020 (GR 14/09/2020)

• Activiteiten 2020 jeugd en cultuur

2. Subsidiereglement stedelijk herstelfonds vrijetijdssector (2020-2022)  GR 05/10/2020

• Vaste verhoging basis- en werkingssubsidies 2020 (C, J, S, B, S)

• Lopende infrastructuurkosten erkende verenigingen 2020 (C, J, S, B)

• Meeruitgaven en minderinkomsten convenant- en PPS-partners 2020 (C, J, S)

• Nieuwe of sterk aangepaste publieksinitiatieven (C, J, S, B)

• Financiële compensatie verlagen lidgelden [nog niet in voege] 



1. Hoeveel verenigingen zijn op de hoogte 
gebracht?

Alle erkende Turnhoutse cultuur-, sport-, jeugd-, buurt- en seniorenverenigingen werden 
geïnformeerd, net als de convenant- en PPS-partners uit de sectoren cultuur, jeugd en sport. 

Kortom: alle verenigingen en organisaties die potentieel in aanmerking komen voor de 
ondersteuningsmaatregelen. 

Het gaat om een 270-tal verenigingen en organisaties.



2. Hoeveel verenigingen hebben er reeds een 
dossier ingediend?

Tot op heden werden 277 tegemoetkomingen voorzien: 

• 7 aan seniorenverenigingen

• 26 aan buurtverenigingen

• 46 aan jeugdverenigingen

• 89 aan sportverenigingen• 89 aan sportverenigingen

• 109 aan cultuurverenigingen

Exclusief vaste verhoging van de basis- en werkingssubsidies in 2020 (187)

Exclusief de materiële ondersteuning (23)

= 67 tegemoetkomingen (aan 19 cultuur-, 22 jeugd- en 26 sportverenigingen). 

Dit is uiteraard nog maar een eerste tussenstand. Diverse ondersteunings-maatregelen lopen meerdere 
jaren (rondes). 



3. Hoe wordt bepaald welk bedrag naar welke 
vereniging gaat?

Dit wordt bepaald conform de 

• Voorwaarden• Voorwaarden

• Modaliteiten

• Criteria

• Procedures 

opgenomen in de goedgekeurde subsidiereglementen (zomerkampen, stedelijk herstelfonds 
vrijetijdssector). 



4. Hoeveel werd er al betaald aan de 
verenigingen?

Tot op heden werd 268.975,67 euro toegekend en uitbetaald.Tot op heden werd 268.975,67 euro toegekend en uitbetaald.



Tussentijdse evaluatie 

Er zal er binnenkort een eerste, tussentijdse evaluatie worden gehouden. Er zal er binnenkort een eerste, tussentijdse evaluatie worden gehouden. 

Hierover wordt teruggekoppeld naar de commissie.



Vraag van raadslid Bart Voordeckers
Op het schepencollege van 23 december werd het engagement aangegaan om mee te werken aan een 

gebiedsprogramma rond het kanaal Dessel-Turnhout-Schoten. Binnen dit gebiedsprogramma werden 

enkele wekgroepen opgestart. Graag had ik toelichting gehad over de werking en de doelstellingen van 

dit gebiedsprogramma. Welke rol wil de stad Turnhout hierin opnemen?



Deelname Gebiedsprogramma kanaal 
Dessel - Turnhout - Schoten 

Waarom 

Het kanaal Dessel-Turnhout-Schoten vormt een multifunctioneel lint doorheen de Kempen. 
Het kanaal verbindt verschillende open ruimte gebieden. Meer dan 500 hectare aan 
bedrijventerreinen grenzen aan het kanaal en er zijn een tiental kades in functie van bedrijventerreinen grenzen aan het kanaal en er zijn een tiental kades in functie van 
watergebonden bedrijvigheid. Mobiliteitsproblematieken hangen hier sterk mee samen. Voor 
de gemeenten biedt het kanaal ook heel wat toeristische en recreatieve mogelijkheden.

Het kanaal biedt een aantal potenties die nog verder benut kunnen worden, maar er zijn ook 
problemen die niet opgelost kunnen worden zonder samenwerking tussen de gemeenten.



Deelname Gebiedsprogramma kanaal 
Dessel - Turnhout - Schoten 

Wie

De provincie, de Vlaamse Waterweg, de stadsregio Turnhout en elf gemeenten grenzend 
aan het kanaal Dessel-Turnhout-Schoten

Hoe

• Er wordt gestart met drie werkgroepen waarin de focus verder zal uitgediept worden:

• Toerisme en recreatie

• Economie gekoppeld aan mobiliteit

• Open ruimte (landbouw-natuur)

De waterproblematiek wordt in de drie thema’s ingeschoven.



Deelname Gebiedsprogramma kanaal 
Dessel - Turnhout - Schoten 

Stand van zaken 

Het college heeft beslist zich te engageren om aan de werkgroepen deel te nemen. 

• Toerisme en recreatie: Kristien Sysmans (Toerisme & Uit)

• Economie gekoppeld aan mobiliteit: Nele Jansen (Ondernemen & Werk)• Economie gekoppeld aan mobiliteit: Nele Jansen (Ondernemen & Werk)

• Open ruimte (landbouw-natuur): Marc Machielsen (Milieu & Groen)

De provincie engageert zich om een programmamedewerker in te schakelen en de 
werkgroepen te trekken.

Op dit ogenblijk houdt dit engagement een actieve deelname van de werkgroepen in met 
de inbreng van terreinkennis en het aanleveren van gegevens.

Mogelijke andere engagementen (acties, financiële engagementen en een meer 
gedetailleerde focus van het programma) worden op een later tijdstip bepaald. 



Punten agenda Gemeenteraad 
en Raad Maatschappelijk en Raad Maatschappelijk 
Welzijn



Uit het college



Toelichting traject 
Klimaatplan Turnhout

Wouter Cyx 
19 JAN 2021

De juiste kaarten op tafel



Agenda

1) Projectteam
3) Blik op de 

Roadmap

5) Methode & 

Tooling

2) 

Projectprincipes

4) Blik op het 

Dashboard
6) Vragen?

Zijn er nog andere verwachtingen aanwezig?



Teamvoorstelling Kv Turnhout

Kernsterktes:Kernsterktes:

1. Wij kennen Turnhout

2. We zijn ervaren wetenschappers en beleidsmakers2. We zijn ervaren wetenschappers en beleidsmakers

3. We kunnen all-the-way gaan



Principe 1: Iedereen mee de kamer in

3 Principes voor het klimaatbeleid 2,0



3 Principes voor het klimaatbeleid 2,0

Principe 2: Een plek waar het aangenaam leven, werken en bezoeken is



3 Principes voor het klimaatbeleid 2,0

Principe 3: We Can Do



Blik op de Blik op de Blik op de Blik op de 
roadmaproadmaproadmaproadmap

Creating a vision that makes you 
wanna jump out of bed in the 
morning.



Een geslaagde Een geslaagde Een geslaagde Een geslaagde roadmaproadmaproadmaproadmap = een symbiose van… = een symbiose van… = een symbiose van… = een symbiose van… 

Context & 

Definitie

Turnhoutse

verhaallijnen

Doelstellingen 

& technische 

maatregelen

Maatregelen

Beleid

Organisatie & 

samenwerking

Communicatie
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o Waarom de 

stad?

o Vanuit welke 

context?

o Klimaatneutraal

,klimaatrobuust

,klimaatgezond?

o Waarvoor doen 

we het?

o Turnhoutse

verhalen en 

beelden die 

kleven

o Leefbaar 

Turnhout

maatregelen

o Van ambitie 

naar 

doelstellingen

o Kritische 

factoren

o Technische 

topmaatregelen

o Prioritair beleid 

(KT – MT – LT)

o Beleidsfiches: 

Wat, waarom, 

hoe, wie, …

o Link 

gebiedsgerichte 

werking

o Organisatiewiel

o Interne org.

o Ext. 

Klimaatcoalitie 

o Interne opzet

o Extern

o Public Affairs



Een geslaagde roadmap = een symbiose van… Een geslaagde roadmap = een symbiose van… Een geslaagde roadmap = een symbiose van… Een geslaagde roadmap = een symbiose van… 

Proces

9

VormInhoud



Het integrale procesHet integrale procesHet integrale procesHet integrale proces
Fase 1 - Opstart

Fase 3 – Beleidsmatige vertaling

Fase 4 – Operationalisering

Fase 5 – Rapportering & consolidatieFase 2 – Planfundamenten & Technische Concretisering

Besluiten & 

Beslissen

NOV2020 OKT 2021FEB 2021 JUN 2021

10

Debatteren & 

consulteren 

Debatteren & 

Valideren 

Informeren & 

consulteren 



Het integrale procesHet integrale procesHet integrale procesHet integrale proces
Fase 1 - Opstart

Fase 3 – Beleidsmatige vertaling

Fase 4 – Operationalisering

Fase 5 – Rapportering & consolidatieFase 2 – Planfundamenten & Technische Concretisering

Besluiten & 

Beslissen

NOV2020 OKT 2021FEB 2021 JUN 2021

SG2 SG3

CBS CBSCBSCBS CBS
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Debatteren & 

consulteren 

Debatteren & 

Valideren 

Informeren & 

consulteren 

SG1 SG2 SG3

MAT 1 MAT 4
MAT 3

MAT 2 MAN 5

Stakeholderanalyse



Het integrale procesHet integrale procesHet integrale procesHet integrale proces
Fase 1 - Opstart

Fase 3 – Beleidsmatige vertaling

Fase 4 – Operationalisering
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Blik op het klimaatdashboard & ETMBlik op het klimaatdashboard & ETMBlik op het klimaatdashboard & ETMBlik op het klimaatdashboard & ETM

Een toverdoos vol nuttige methoden en tools 



Klimaatdashboard: niveau’s

Niveau 1: Klimaatplan

Niveau 2: doelstelling

Niveau 3: Maatregel



ETM
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- xx %                    -xx %                - xx %                  - xx %                 -xx %                - xx %       - xx %             



Vragen?
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“At every level the greatest obstacle to transforming the world is that we lack the 

clarity and imagination to conceive that it could be different.”
(Roberto Unger)
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